
ANTONI BAULIDA  PORTAVEU DE CIU A CASSÀ DE LA SELVA 

«Els projectes s'han d'adequar a la realitat social , i l'actual equip de 
govern no ho fa»  
Baulida va ser alcalde des de 1999 fins l'any 2008. Actualment és el portaveu del grup de CiU a l'oposició 

Quina relació teniu amb l'equip de govern? 
–«Em vaig trobar en una situació una mica particular, perquè vam guanyar les eleccions 
però el 2008 l'oposició va presentar una moció i em van fer fora de l'alcaldia. He intentat 
sempre mantenir aquest tema fora de les relacions personals, tot i que la decisió de 
presentar la moció no va ser per la gestió municipal sinó per raons d'àmbit personal. Ho 
accepto, i procuro que dintre del nostre grup hi hagi sempre un respecte en els plens. La 
relació no és cordial, però és bona relació com a cassanenc.» 

– En els darrers plens es queixen que l'equip de go vern no els facilita la 
informació. 
– «Ja fa 4 o 5 mesos que no ens donen la informació. Sempre s'han entregat els decrets 
d'alcaldia i les juntes de govern a les oposicions. Des de fa uns mesos no és així. Diuen 
que és per la baixa de l'administrativa que feia aquesta feina, però és que el que 
demanem és tan senzill com enviar un correu electrònic. Aquesta excusa no val.» 

–Com veu la situació actual del municipi? 
–«Els ajuntaments estan també en situació de crisi econòmica. Els ingressos propis dels 
ajuntaments han disminuït, però el que no es pot fer en un context com l'actual és 
augmentar la pressió impositiva sobre els ciutadans. I això és justament el que ha fet 
l'equip de govern des del 2008.Creiem que és un error i en aquest moment no es pot 
fer.» 

–I com s'ha d'equilibrar el pressupost? 
–«Implica, lògicament, reduir la despesa. L'Ajuntament ha de centrar-se en els serveis que obligatòriament s'han de prestar des del 
consistori i desempallegar-se, dins el que es pugui, d'allò que no és d'obligat compliment. I en aquesta qüestió, l'actual equip de govern 
no ha estat prou eficaç. Sembla que donin més importància a l'aparença que a les coses que cal fer.» 

– I les inversions? 
–«L'Ajuntament ha estat massa atrevit amb projectes que no són ni necessaris ni prioritaris. Havien d'haver actuat amb més cautela.» 

–Per exemple? 
–«Per exemple el centre d'arts escèniques, que és un projecte sobredimensionat. Hi ha models molt més simples i escaients pel que és 
Cassà. Els projectes s'han d'adequar a la realitat social del moment, i això l'equip de govern actual no ho té en compte. I Can Trinxeria, 
on volen fer-hi un museu local i un punt d'informació turística. En aquests moments econòmicament tan complicats està fora de lloc. I 
en canvi han empetitit el nostre projecte de la piscina coberta, que a hores d'ara ja estaria feta.» 

–El seu grup volia habilitar un centre cultural a l a part de darrera del centre recreatiu. 
–«Ja en teníem gairebé l'aprovació definitiva (hi havia pendents dues al·legacions). Seria l'equivalent al centre d'arts escèniques, però 
dimensionat amb el que és i necessita Cassà.» 

–I la carretera provincial? 
–«Durant la legislatura 2003-2007 vam arreglar el tram del carrer Marina. Des del 2007 volíem fer el tram urbanísticament consolidat de 
la carretera. Però els grups que ara estan en el govern no van voler-ho. Actualment les obres estarien en marxa. Ells ho tenen com un 
projecte més del pla de barris, que no sabem si es podrà fer.» 

–En el darrer ple es van mostrar crítics amb l'elec ció del nou jutge de pau. 
–«És que l'equip de govern ha fet el procediment molt malament. Ens haurien d'haver cridat per parlar-ne entre tots (hi havia tres 
candidats). Però el que van fer és escollir-lo i donar-nos-ho com a fet, sense poder-hi dir res. No creiem que sigui la manera de fer les 
coses.» 

–Es tornarà a presentar a les eleccions? 
–«Doncs hi estic reflexionant. Deixant clar que és una decisió que ha de prendre el partit, en l'àmbit personal decidiré què faig després 
de l'estiu.» 

– Quins eren els seus projectes per a aquest mandat ? 

POLÍTICA

14/06/10 02:00 - CASSÀ DE LA SELVA - J. NADAL 

Canals relacionats 

Canal: Entrevistes  

Notícies de ... 

Cassà de la Selva  

 

El portaveu de CiU a l'oposició a 
Cassà de la Selva,  Antoni Baulida, 
davant l'ajuntament. Foto: J.N.
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– «Principalment els tres que hem parlat: la piscina coberta, el centre polivalent cultural i la carretera provincial. Per la situació 
econòmica del moment, enteníem que en aquest mandat s'havien de fer inversions de les quals teníem assegurada la subvenció i es 
podrien haver fet tranquil·lament sense augmentar la pressió fiscal als cassanencs. No és el moment. Convenien quatre anys de 
tranquil·litat. Mantenir els impostos tant com es pogués, reduir els serveis que no són d'obligat compliment i tenir molt clar el tema de 
les inversions. Havia de ser una legislatura de retenció de la inversió i control de la despesa.» 

Darrera actualització ( Dilluns, 14 de juny del 2010 02:00 )  
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